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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 23. 4. 2020. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Covid-19 v KH 
Vzhledem k epidemiologické situaci komise zahájila své jednání prostřednictvím 

videokonference (setkání se zastupiteli, původně plánované na 2. dubna, se neuskutečnilo). 

Proběhla diskuse na téma IT řešení v souvislosti s řešením pandemie. 

a) Mobilní rozhlas – pořízen původně bez vyjádření komise, následně projednáno e-mailem. 

Členové komise testovali MR a své poznatky sdělovali průběžně. Po normalizaci situace se 

provoz vyhodnotí a rozhodne se, jak pokračovat. 

b) SMS zdarma – slibná možnost, bez nutnosti registrace, vázaná ale na povolení příjmu 

obchodních sdělení. Technickou chybou došlo k rozeslání zpráv obyvatelům jiných obcí, od 

té doby se nevyužívá. 

c) Jitsi Meet – nástroj pro videokonferenci, zkoušel se nejdříve se službou spolku vpsFree.cz, 

kvůli problému s výkonem byl nainstalován na servery města a používá se pro RM i další 

účely (mj. pro schůzi IT komise). Je k dispozici i záznam, ale není 100% spolehlivý. 

d) Sdílené dokumenty se spoluprací v reálném čase – využity pro současný přístup z více míst 

při výdeji dezinfekce. 

2. Optická síť T-Mobile 
Proběhla diskuse, komise stále setrvává na svých dřívějších stanoviscích. Paní Marhanová 

z MěÚ připravila dopis pro T-Mobile, zatím bez reakce. 

3. Investiční akce 
Ladislav Čermák informoval o aktuálním stavu akcí. 

a) Vlašský dvůr – kamerový systém už je v provozu, nyní se řeší kamery v parku – je 

vykopáno, ale chybí informace, jak/kdy se bude pokračovat. 

b) Sankturinovský dům – původně se oblast ICT vůbec neřešila, dokončuje se projektová 

dokumentace, měli by v příštích dnech poslat. 

c) Knihovna – započaly práce v budově, bude potřeba zjistit na OI aktuální stav (zajistí 

Čermák). 

d) Sportovní hala (místostarosta Šnajdr) – práce zatím probíhají podle plánu. 

4. Ekonomický systém 
Lukáš Jelínek informoval o plánech firmy Asseco ukončit vývoj ekonomického systému Helios 



Fenix. Bude k dispozici jiný systém, zatím o něm není dostatek informací. Ladislav Čermák 

zjistí informace, co by provoz nového systému obnášel a jak by vypadala migrace. 

5. Termín příští schůze 
Komise se usnesla, že příští schůze bude 4. června 2020 od 18:30. Podle aktuální 

epidemiologické situace bude komise jednat nejspíš prostřednictvím videokonference. Setkání 

se zastupiteli bude naplánováno operativně podle situace. 

6. Různé 
Lukáš Jelínek informoval o přesunu některých webů města (KHL, Knihovna KH…) na server 

s novějšími technologiemi. Cílem migrace je vyšší rychlost a bezpečnost a delší podpora 

systému. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 332/20 k zápisu z jednání Komise pro informační technologie 
Rada města b e r e n a v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 23. 4. 2020. 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  


